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Aanwezig: 3 

Jeroen Mooijman, Erik Stoelinga, Jet Dunnewind, Rose Snijders, Boris de Geest, Jordi Uijens, 4 

Anna van Rooijen, Joos Rutjens, Linde Zwijnenburg, Vera Koppelman, Edwin Jans, Benthe 5 

van der Grijp, Linda Gebel, Myrthe van Wilgen, Kim Koedijk, Chiel Hendriks, Casper 6 

Veenhuysen, Stefan Geene, Merve Neuman, Luuk Scholman, Ferdinand Schotman, Nikkie-7 

Rie van der Meer, Thomas de Jong, Jelmer Bruurs, Gohar Pogosian 8 

 9 

 10 

Machtigingen: 11 

Fenne Saalmink machtigt Vera Koppelman 12 

Jeroen Dols machtigt Casper Veenhuysen 13 

Ines Vidovic machtigt Edwin Jans 14 

Rard van Kollenberg machtigt Casper Veenhuysen 15 

Ruud Smits machtigt Vera Koppelman 16 

Kjelt Goutbeek machtigt Ferdinand Schotman 17 

Ruben Meijerink machtigt Ferdinand Schotman 18 

Bas Mandos machtigt Linda Gebel 19 

Walthièro van der Kamp machtigt Bas Mandos 20 

Pol Muffels machtigt Jordi Uijens 21 

Yael Boerma machtigt Gohar Pogosian 22 

Tomas Jochoms machtigt Bas Mandos 23 

 24 

Stemgerechtigde aanwezigen: 19 25 

Stemgerechtigde machtigingen: 11 26 

Stemgerechtigden totaal: 30 27 

 28 

Agenda: 29 

1. Opening 30 

2. Vaststellen agenda 31 

3. Mededelingen 32 

4. Bespreking notulen 70e ALV 33 

5. Vaststellen notulen 70e ALV 34 

6. Bespreking halfjaarverslag XIXe bestuur 35 

7. Vaststellen halfjaarverslag XIXe bestuur 36 
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8. Bespreking financieel halfjaarverslag XIXe bestuur 37 

9. Vaststellen halfjaarverslag XIXe bestuur 38 

10. Besteding overschot sponsorgeld 39 

11. Voorstel tot HR-wijziging 40 

12. W.V.T.T.K. 41 

13. Rondvraag 42 

14. Sluiting 43 

 44 

Opening: 45 

Jeroen Mooijman opent de vergadering om 20:10 46 

Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied 47 

 48 

Vaststellen agenda 49 

De agenda wordt per acclamatie aangenomen  50 

 51 

Mededelingen 52 

Jeroen Mooijman leest de feitjes van de dag voor. 53 

Edwin Jans voegt toe dat op 3 maart 1935 Michael Walzer geboren is.  54 

 55 

Bespreking notulen 70e ALV 56 

Pagina 14: 57 

Jordi Uijens zegt dat hij zijn complimenten wil geven aan Erik voor het feit dat hij nog 58 

genuanceerder noteert dan hijzelf deed.  59 

 60 

Geheel: 61 

Jordi Uijens geeft Erik zijn complimenten voor de goede notulen. 62 

 63 

Vaststellen notulen 70e ALV 64 

De notulen van de 70e ALV worden per acclamatie vastgesteld 65 

 66 

Bespreking Halfjaarverslag 19e bestuur 67 

Voorblad: 68 

Jordi Uijens vraagt waarom er is gekozen om van slogan te veranderen. 69 

Jeroen Mooijman zegt dat ismus ondertussen volwassen is geworden en dat daarom de 70 

slogan veranderd is.  71 

 72 

Pagina 4: 73 

Jelmer Bruurs zegt dat hij leest dat de grootste doelstelling niet is gehaald. Hij vraagt of dit 74 

een reëel plan geweest is. 75 

Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur er niet voor gekozen heeft. Hij zegt dat het bestuur een 76 

afweging gemaakt betreft de kosten en reikwijdte van de bestemmingen. Hij zegt dat 77 

aangezien met de trein veel duurder is en je met het vliegtuig verder kan komen het bestuur 78 

er voor gekozen heeft om wel te vliegen, maar dat in de toekomst deze afweging aan andere 79 

besturen is. 80 

Jelmer Bruurs vraagt of Jeroen hier zelf geen mening over heeft.  81 

Jeroen Mooijman zegt van niet. 82 

Jelmer Bruurs vraagt of de subsidie voor de reis is aangepast. 83 

Jeroen Mooijman zegt van niet.  84 
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Pagina 5: 85 

Jeroen Mooijman zegt dat de op deze pagina genoemde doelstelling ten tijde van schrijven 86 

correct was, maar door het wegvallen van de lezing van Rob Jetten in februari niet gehaald 87 

is. 88 

Jordi Uijens geeft zijn complimenten aan het bestuur voor het aanbod van de activiteiten. Hij 89 

zegt dat er een goede afwisseling in zit en er veel leuke toevoegingen zijn.  90 

Edwin Jans vraagt of de docentenborrel terugkomt. 91 

Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur daar mee bezig is.  92 

 93 

Pagina 7: 94 

Jordi Uijens zegt dat in het beleidsplan er alleen de kopjes eerstejaars en ouderejaars waren. 95 

Hij vraagt waarom dit veranderd is.  96 

Jeroen Mooijman zegt dat dit komt doordat er een duidelijk verschil is tussen tweede- en 97 

derdejaars in de analyse en het geplande beleid. 98 

 99 

Pagina 8: 100 

Casper Veenhuysen zegt dat vorig jaar de masterpubquiz erg succesvol was en dat daar ook 101 

studenten op af kwamen die geen binding met ismus hadden. Hij vraagt of deze weer 102 

georganiseerd zal worden.  103 

Jeroen Mooijman zegt dat deze nog niet gepland staat maar dat dit kan worden meegegeven 104 

aan de (pre-)mastercommissie.  105 

Casper Veenhuysen zegt dat het goed is om te onthouden dat de vakgroep betaalt.  106 

 107 

Pagina 9: 108 

Jordi Uijens geeft zijn complimenten aan het bestuur voor het promotiebeleid. Hij zegt dat bij 109 

de beleids-ALV twee weken is genoemd als deadline en dat hier goed mee wordt omgegaan. 110 

Jeroen Mooijman bedankt Jordi Uijens. 111 

Jordi Uijens zegt dat bij het stuk over de Heraut een nieuwe invulling en oplage veel vermeld 112 

wordt. Hij vraagt of er ook problemen zijn met de distributie aangezien je de vraag naar de 113 

Heraut met actief uitdeelbeleid moet kunnen verbeteren volgens hem.  114 

Jeroen Mooijman zegt dat de Herauts nu op de ismuskamer gelegd worden en uitgedeeld 115 

worden bij de eerstejaars-colleges. Hij zegt dat de vraag is in hoeverre het uitdelen van 116 

Herauts bij andere colleges zou helpen. 117 

Edwin Jans zegt dat vorig jaar de Herauts structureel werden uitgedeeld in college en dat 118 

daaruit bleek dat de helft het blad wel meeneemt.  119 

Jordi Uijens voegt daar aan toe dat de overige bladen ook naar de vakgroep kunnen gaan in 120 

plaats van dat ze op de kamer blijven liggen. 121 

Jeroen Mooijman bedankt iedereen voor de tips. 122 

Jelmer Bruurs zegt dat de Heraut momenteel nog vastzit aan de printopdracht maar dat hier 123 

later wel op teruggekomen kan worden.  124 

Jeroen Mooijman zegt dat er een opzegtermijn is van zes maanden. Hij zegt dat het bestuur 125 

vindt dat er genoeg meerwaarde aan de Heraut zit om het te blijven drukken. Hij zegt dat het 126 

volgende bestuur dit zelf kan veranderen, mochten ze dit willen. 127 

Jordi Uijens zegt dat dit op zich prima is, maar dat als de oplage niet minder kan er misschien 128 

gekeken kan worden naar andere drukkerijen. Hij zegt dat verdere digitalisering ook een optie 129 

is en dat bijvoorbeeld de stukjes op Facebook tof zijn.  130 

Luuk Scholman vraagt of er met de redactie van de Heraut gepraat is over het feit dat sommige 131 

edities er niet professioneel uitzagen door een aantal spelfouten en fouten in de vormgeving.  132 
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Jordi Uijens zegt dat hij het met Luuk eens is en dat dit vorig jaar er veel beter uitzag. 133 

Jelmer Bruurs zegt dat het nu af en toe gênant is welke spelfouten er in staan, dus dat deze 134 

edities nog maar niet bij de vakgroep ingeleverd moeten worden. 135 

 136 

Pagina 10: 137 

Jelmer Bruurs zegt dat met de opneningstijden van de ismuskamer in het achterhoofd 138 

gekeken kan worden of er meer subsidie ontvangen kan worden. 139 

Jeroen Mooijman zegt dat het SOFv bezig is met het opnieuw verdelen van subsidie. Hij zegt 140 

dat het nog onduidelijk is of en welke rol de openingstijd van de kamer daar in speelt.  141 

 142 

Pagina 11: 143 

Casper Veenhuysen zegt dat in het verslag staat dat de Twitteraccount verwijderd is, maar 144 

dat deze nog te vinden is via Google. 145 

Jeroen Mooijman zegt dat hij hier nog een keer naar zal kijken. 146 

Jelmer Bruurs zegt dat hij ziet dat er twee mensen zijn toegevoegd aan de filmcommissie. Hij 147 

vraagt of meer commissieleden ook efficiënter samenwerken betekent. 148 

Jeroen Mooijman zegt dat het idee is dat de commissie nu in teams aan meerdere filmpjes 149 

kan werken.  150 

Ferdinand Schotman vraagt waarom de foto’s nog niet op de website staan.  151 

Jeroen Mooijman zegt dat er nog geen toestemming is van een groot aantal leden voor het 152 

plaatsen van de foto’s. Aangezien door het verplaatsen van de hosting van de site alle foto’s 153 

van vorige jaren van de site zijn gehaald kunnen ze ook niet opnieuw geplaatst worden zonder 154 

de juiste toestemming. Hij zegt dat de oplossing is om alle personen die er op staan een 155 

Whatsappje te sturen.  156 

Jordi Uijens vraagt of de toestemming wel verplicht is aangezien de foto’s op een afgeschermd 157 

deel van de site staan.  158 

Edwin Jans zegt dat hij leest dat de webshop is verbeterd en er een webshop is toegevoegd. 159 

Hij vraagt of het bestuur  daardoor thermosflessen gaat slijten.  160 

Jeroen Mooijman zegt dat de hoop is dat mensen bij het bestellen van de sokken eraan 161 

herinnerd worden dat er ook thermosflessen te bestellen zijn. Hij zegt dat er dit jaar al vier zijn 162 

aangeschaft, weliswaar allemaal door het bestuur, maar dat de hoop is dat meer mensen dit 163 

zullen doen aangezien de thermosflessen ook koud houden. 164 

Jelmer Bruurs zegt dat je momenteel twee keer moet inloggen op de website. Hij vraagt 165 

waarom dit is. 166 

Erik Stoelinga zegt dat is gebeurd door het verplaatsen van hosting van de website en dat hij 167 

dit er niet uit kan krijgen. 168 

Jordi Uijens adviseert om contact op te nemen met een ICT-specialist van de universiteit.  169 

Erik Stoelinga zegt dat hij er achteraan zal gaan. 170 

Jelmer Bruurs zegt dat een alternatief is om een makkelijker wachtwoord in te stellen.  171 

 172 

Pagina 12: 173 

Jelmer Bruurs zegt dat het plan voor de Meerdaagse Excursie radicaal maar wel leuk vindt. 174 

Hij zegt dat hij wel een paar bedenkingen heeft. Hij zegt dat de meerdaagse toegankelijker is 175 

voor eerstejaars leden dan de reis en dat door de meerdaagse te vervroegen eerstejaars 176 

misschien minder snel meegaan. Ook kunnen er op deze manier geen eerstejaars in de 177 

commissie komen die andere eerstejaars kunnen enthousiasmeren. Hij zegt dat dit allemaal 178 

bezwaren kunnen zijn. 179 
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Jeroen Mooijman zegt dat dit op zich goede punten zijn waar het bestuur zelf ook al over heeft 180 

nagedacht. Hij zegt dat de mening van het bestuur is dat door de meerdaagse te vervroegen 181 

eerstejaars leden inderdaad minder kennisgemaakt hebben met ismus, maar dat het 182 

kennismakingsweekend ook nog bestaat waar je de meerdaagse dan al kan promoten en zo 183 

eerstejaars kan binden. Hij zegt dat je momenteel een aantal mensen verliest na het 184 

kennismakingsweekend die je wellicht mee kan krijgen op meerdaagse excursie.  185 

Jordi Uijens zegt dat hij het een interessant idee vindt met een een paar problemen en een 186 

paar voordelen. Hij zegt dat het hem goed lijkt om gewoon te proberen. Hij zegt dat er ooit 187 

eerder geprobeerd is om een commissie voor de zomer op te richten maar dat dit niet werkte, 188 

maar dat ook hiervoor geldt dat je het gewoon kan proberen. 189 

Jelmer Bruurs vraagt waarom je dan nog een keer voor de zomer een commissie zou 190 

opstarten als dat eerder al is mislukt. 191 

Jordi Uijens zegt dat de situatie niet hetzelfde is. Destijds ging het om de reiscommissie die 192 

in mei begon met een reis te organiseren voor mei het jaar erna, waardoor er totaal geen 193 

tijdsdruk was. Hij zegt dat de commissie nu wel gas moet geven en dat het toen niet werkte 194 

niet betekent dat het nu ook niet gaat werken.  195 

Jeroen Mooijman zegt dat het streven in dit geval zou zijn om de eerste details voor de 196 

zomervakantie bekend te hebben.  197 

Casper Veenhuysen zegt dat het bestuur dan wel in haar eigen bestuursjaar een commissie 198 

opricht en geld uit laat geven en dat het nieuwe bestuur dan vastzit aan de keuzes van het 199 

huidige bestuur. Hij zegt dat hier risico’s aan vastzitten. 200 

Jeroen Mooijman zegt dat dit waar is. Hij zegt dat het niet helemaal vergelijkbaar is met het 201 

kennismakingsweekend maar dat ook daar risico’s aan vastzitten. Hij zegt dat dit toch minder 202 

nadelig is dan de huidige situatie waarin je een maand niet kan promoten en de meerdaagse 203 

in een drukke periode zit. Hij zegt dat november eigenlijk de enig overgebleven optie is en dat 204 

het wel vaker voorkomt dat een bestuur een keuze maakt voor het volgende bestuur.  205 

Jet Dunnewind zegt dat het wel zo is dat je betalingen doet voor het volgende bestuur, maar 206 

dat je nog steeds in principe geen fouten wil maken en dus nog steeds zorgvuldig bent.  207 

Casper Veenhuysen zegt dat je de vrijheid van het volgende bestuur ontneemt.  208 

Luuk Scholman zegt dat hij niet heel veel problemen ziet. Hij zegt dat mocht de commissie 209 

het niet geregeld krijgen voor de vakantie het altijd later nog kan en desnoods kan de 210 

meerdaagse alsnog in februari plaatsvinden. Hij zegt dat hij niet inziet waarom je het niet zou 211 

doen aangezien je nu in januari een hoop binding verliest.  212 

Casper Veenhuysen zegt dat hij wel bezwaar ziet aangezien de begroting voor dit jaar is 213 

goedgekeurd en dit plan daar niet in was opgenomen en het geld dus niet daar aan mag 214 

uitgegeven worden. 215 

Jordi Uijens zegt dat Casper in principe gelijk heeft, maar dat er ook een jaarbedrag is 216 

afgesproken. Hij zegt dat uitgaven van meer dan 500 euro toestemming van de ALV vereisen.  217 

Jet Dunnewind zegt dat dit alleen dit jaar een probleem is aangezien vanaf volgend jaar het 218 

in de begroting opgenomen kan worden.  219 

Jeroen Mooijman zegt dat als het plan nu wordt goedgekeurd het goed komt qua financiën.  220 

Luuk Scholman vraagt wanneer de stemming over het uit te geven bedrag gepland is.  221 

Jeroen Mooijman zegt dat als het Halfjaarverslag in wordt gestemd de commissie kan worden 222 

opgestart. Vervolgens kan dan bij de verkiezings-ALV het bedrag goedgekeurd worden. 223 

Jordi Uijens zegt dat het bestuur er wel rekening mee moet houden dat het bestuur vooraf 224 

toestemming moet hebben van de ALV alvorens het jaarbedrag overtreden wordt.  225 

Ferdinand Schotman vraagt of van elke commissie iemand aanwezig is.  226 
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Rose Snijders zegt dat alleen van de accessoirecommissie, de Career Day commissie, UnitP 227 

en de PiP-commissie niemand aanwezig is. 228 

 229 

Pagina 15: 230 

Jordi Uijens zegt dat hij een vraag heeft over het stuk over de accessoirecommissie. Hij zegt 231 

dat er alweer geen accessoire is uitgebracht in het eerste semester en dat hij niet snapt hoe 232 

dat kan. Hij zegt dat er elk jaar 200 euro wordt begroot voor de commissie en er meer uit te 233 

halen valt.  234 

Jeroen Mooijman zegt dat er sowieso nog een tweede accessoire uitkomt dit jaar.  235 

Rose Snijders zegt dat er eerst een trui uitgebracht zal worden en daarna nog een andere 236 

accessoire. 237 

Jelmer Bruurs zegt dat vorig jaar er wel twee accessoires uitgebracht waren en dat het budget 238 

ook volledig was gebruikt. 239 

Jordi Uijens zegt dat hij het stukje over de Career Day commissie vrij kort vindt. Hij zegt dat 240 

het nu begin maart is en hij vraagt of er al meer bekend is dan dat er in het stuk staat. Hij zegt 241 

dat hij niks ziet staan over de datum, locatie, sprekers en over eventuele opdrachten vanuit 242 

de vakgroep.  243 

Rose Snijders zegt dat de datum vaststaat en dat dit 14 mei is. Ze zegt dat een zaal reserveren 244 

lang duurt maar dat de locatie waarschijnlijk het EOS wordt. Ze zegt dat de commissie 245 

volgende week een vergadering heeft waar ze zelf ook bij aanwezig zal zijn.  246 

Ferdinand Schotman vraagt of de regeling wat betreft de punten voor het vak PEP weer 247 

getroffen is. 248 

Jeroen Mooijman antwoordt ja. 249 

 250 

Pagina 16 251 

Jelmer Bruurs zegt dat hij bij het stuk over formele activiteiten leest dat een excursie met 252 

overnachting overwogen wordt. Hij zegt dat deze in het verleden niet bepaald storm liepen. 253 

Jeroen Mooijman zegt dat het lastig is om een plaats te vinden die interessant om te bezoeken 254 

en ook nog goed te bereiken is. Hij zegt dat het bestuur daarom iets verder is gaan kijken en 255 

ook de optie van een overnachting open te houden om zo een voller programma mogelijk te 256 

maken. Hij zegt dat er nog gekeken wordt naar locaties. 257 

Ferdinand Schotman zegt dat het mogelijk ook te combineren is met een informele activiteit.  258 

 259 

Pagina 17 260 

Casper Veenhuysen zegt dat hij bij het stuk over de introductiecommissie leest dat de 261 

commissie de woensdag erbij krijgt. Hij vraagt of er is nagedacht over de mogelijkheid voor 262 

extra budget voor deze commissie, aangezien dit jaar het net uitkwam qua budget.  263 

Jeroen Mooijman zegt dat hier niet over is nagedacht. Hij vraagt of Casper dit kan voorstellen 264 

bij de bespreking van het overschot aan sponsorgeld.  265 

 266 

Pagina 18 267 

Jordi Uijens zegt dat hij zijn complimenten wil geven aan het bestuur en de  268 

(pre-)mastercommissie. Hij zegt dat de commissie slaagt en boven zijn verwachtingen uitstijgt.  269 

Jeroen Mooijman bedankt Jordi. 270 

Jelmer Bruurs vraagt waar de lage opkomst voor de meerdaagse excursie aan zou kunnen 271 

liggen. 272 

Jeroen Mooijman zegt dat geen enkele “meer dan tweedejaars” ismi zich heeft aangemeld. 273 

Hij zegt dat een mogelijke reden hiervoor zou kunnen zijn dat twee jaar geleden de 274 
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meerdaagse excursie naar Newcastle ging, wat een vergelijkbare locatie is. Hij zegt dat door 275 

de kerstvakantie en de tentamenvrije weken in januari weinig activiteiten georganiseerd 276 

konden worden, waardoor er minder mond-tot-mond reclame mogelijk was. Hij zegt dat ook 277 

de structurele reden dat de meerdaagse excursie dicht op de reis zat en vlak na carnaval was 278 

mogelijke redenen zijn. 279 

Jelmer Bruurs vraagt of er speciale aandacht is besteed aan het PiP-congres aangezien dat 280 

dit jaar in Nijmegen plaatsvindt. Hij vraagt of er iets met de vakgroep is besproken en wat de 281 

locatie gaat worden. 282 

Jeroen Mooijman zegt dat de locatie de Lindenberg is. Hij zegt dat de vakgroep is uitgenodigd, 283 

en dat er de toezegging was dat er meer geld beschikbaar zou zijn maar dit uiteindelijk niet 284 

gerealiseerd is. Hij zegt dat het bestuur haar best heeft gedaan om het congres onder 285 

eerstejaars te promoten, maar dat een teleurstellend laag aantal leden zich heeft aangemeld.  286 

Edwin Jans vraagt waarom dit aantal zo laag is. 287 

Jeroen Mooijman antwoordt dat de promotie laat op gang is gekomen. Hij zegt dat er 16 288 

aanmeldingen zijn en dat mogelijke redenen waarom dit er niet meer zijn bijvoorbeeld zijn dat 289 

het onderwerp niet aansprak en dat de beloofde extra promotie wegens onbekende redenen 290 

niet doorging. 291 

Edwin Jans vraagt waarom er alleen een collegepraatje bij de eerstejaars is gehouden. 292 

Jeroen Mooijman zegt dat hij het in februari wel bij andere jaarlagen heeft aangesneden, maar 293 

vooral bij de eerstejaars omdat de commissieleden ook uit die jaarlaag komen.  294 

Anna van Rooijen zegt dat aan het begin van het jaar bij de commissieuitleg wel uitgebreid is 295 

verteld wat het congres inhoudt en dat er toen veel mensen enthousiast waren. Ze zegt dat 296 

sindsdien de promotie is doodgebloed tot het verstuurde Whatsappje, wat jammer is.  297 

Casper Veenhuysen vraagt of Jeroen een beeld heeft van hoeveel leden er van andere 298 

verenigingen komen. 299 

Jeroen Mooijman zegt dat er zeven leden komen vanuit EOS, elf vanuit Machiavelli en rond 300 

de tien van SPiL. 301 

Casper Veenhuysen zegt dat dit dus veelal alleen het bestuur en commissie is. 302 

Jeroen Mooijman zegt dat er rond de twintig externen komen. 303 

Edwin Jans vraagt hoeveel leden er vanuit ismus komen. 304 

Jeroen Mooijman zegt dat dit er zeven of acht zullen zijn. 305 

Casper Veenhuysen vraagt waar het getal twintig vandaan komt. 306 

Jeroen Mooijman antwoordt dat hij misschien niet nauwkeurig uitgerekend heeft. Hij zegt dat 307 

zelfs als de twintig gehaald wordt dit nog niet veel is. Hij zegt dat hij het jammer vindt dat de 308 

promotie in Nijmegen te kort is geschoten. 309 

Jordi Uijens zegt dat de opkomst elk jaar lager en lager wordt. Hij zegt dat zeker nu er geen 310 

tweede activiteit georganiseerd wordt echt met het PVP geëvalueerd moet worden hoe dit 311 

nieuw leven ingeblazen kan worden aangezien het op deze manier niet veel nut heeft.  312 

Casper Veenhuysen zegt dat het congres in zijn jaar best druk bezocht werd maar dat er 313 

sindsdien een daling is in de opkomst. Hij vraagt of de commissie goed functioneert.  314 

Jeroen Mooijman zegt dat één lid niet goed functioneert. Hij zegt dat de rest van de commissie 315 

best enthousiast is en dat vooral de leden die sprekers en acquisitie regelden veel hebben 316 

bijgedragen. Hij zegt dat de promotie laat op gang is gekomen omdat die leden wel enthousiast 317 

waren maar niet veel uitvoeren.  318 

Jelmer Bruurs zegt dat het onderwerp hem persoonlijk niet zo aansprak. 319 

Jordi Uijens zegt dat er wellicht nog wat promotie berichten geplaatst kunnen worden. Hij 320 

vraagt welke sprekers er komen. 321 
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Jeroen Mooijman zegt dat er iemand van Clingendael komt, iemand van Pax en twee 322 

hoogleraren.  323 

Jordi Uijens zegt dat de harde waarheid is dat die sprekers los ook niet veel mensen trekken. 324 

Jeroen Mooijman zegt dat er een poging gedaan is om de minister van defensie te krijgen 325 

maar dit niet gelukt is. Hij zegt dat het geld toen gebruikt is om de spreker van Clingendael te 326 

krijgen, maar dat hij snapt dat deze minder aansprekend is. 327 

Casper Veenhuysen vraagt of er plannen zijn om het volgend jaar beter aan te pakken 328 

aangezien het elk jaar minder goed lijkt te gaan.  329 

Jeroen Mooijman antwoordt dat er geen concrete plannen zijn maar dat er steeds meer 330 

onenigheid is over de bijdrage van de VU. Hij zegt dat op dit gebied misschien wat gaat 331 

gebeuren maar dat het in ieder geval geëvalueerd gaat worden. 332 

Luuk Scholman vraagt waarom er onenigheid is over de bijdrage van de VU. 333 

Jeroen Mooijman zegt dat er weinig leden en weinig bijdrage vanuit de VU komen.  334 

Jordi Uijens zegt dat het prima is dat er geëvalueerd gaat worden. Hij adviseert Jeroen om 335 

met het PVP bij elkaar te gaan zitten en te kijken wat ze met het budget kunnen doen. Hij zegt 336 

dat een grote naam in de schouwburg krijgen wat hem betreft desnoods ook een oplossing is.  337 

Jeroen Mooijman zegt dat dit meegenomen wordt. 338 

 339 

Pagina 19 340 

Jelmer Bruurs zegt dat hij het stuk over de statutencommissie nogal negatief vindt. Hij vraagt 341 

of er overleg is geweest met de commissies over de inhoud van de stukken. Hij benadrukt dat 342 

hij het in principe niet oneens is met de inhoud van het stuk maar dat hij het jammer vind dat 343 

het niet is teruggekoppeld naar de commissie. 344 

Jeroen Mooijman zegt dat er een evaluatie is geweest met alle voorzitters behalve met de 345 

statutencommissie. Hij zegt dat dit een gemiste kans is. 346 

Jelmer Bruurs zegt dat dit zeker met de toon van dit stuk in het achterhoofd had gemogen. 347 

 348 

Thomas de Jong zegt dat hij het leuk zou vinden als een lid van de sportcommissie meedoet 349 

aan het BMi-sporttoernooi. 350 

Jelmer Bruurs zegt dat hij zelf niet kan. 351 

Thomas de Jong raadt Jelmer aan om het dan op zijn minst te publiceren. 352 

Jelmer Bruurs roept de ALV op om te komen en vraagt vervolgens aan Erik of dit duidelijk in 353 

de notulen mag terugkomen. Bij deze. 354 

 355 

Pagina 20 356 

Edwin Jans zegt dat hij zijn complimenten wil geven aan UnitP voor de leuke posters.  357 

 358 

Pagina 21 359 

Jelmer Bruurs zegt dat hij in het stuk over IAPSS iets leest over “specialised partnerships”. Hij 360 

vraagt wat dit inhoudt. 361 

Jeroen Mooijman zegt dat dit inmiddels bekend is en dat het inhoudt dat het bestuur zou 362 

moeten proberen om alle leden lid te laten worden van IAPSS en dat in ruil daarvoor IAPSS 363 

een van onze activiteiten zou promoten. Hij zegt dat niet geschikt is voor ismus aangezien er 364 

geen activiteiten zijn die baat hebben bij het gepromoot worden door IAPSS.  365 

Jordi Uijens zegt dat hij als vervolgvraag heeft of er een ander idee is voor internationalisering.  366 

Jeroen Mooijman zegt dat die er op dit moment niet zijn. Hij zegt dat er vorig jaar is gemaild 367 

naar diverse buitenlandse studieverenigingen maar dat dit niet veel opleverde. Hij zegt dat 368 

een mogelijkheid is om bij de organisatie van de reis en meerdaagse excursie contact te 369 
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zoeken met een vereniging op die bestemming. Hij zegt dat dit voor Brighton al geprobeerd 370 

was, maar dat de universiteit ging staken en dus niet beschikbaar was voor een gezamenlijke 371 

activiteit. Hij zegt dat er geen verdere concrete ideeën zijn. 372 

Ferdinand Schotman vraagt of het contact met de vakgroep hierover oké was. 373 

Jeroen Mooijman zegt dat hij de situatie heeft uitgelegd en dat dit oké gevonden werd.  374 

Linda Gebel zegt dat het nog steeds goed is om met de vakgroep in overleg te blijven hierover 375 

aangezien zij ook met ideeën kunnen komen. 376 

 377 

Pagina 22: 378 

Jelmer Bruurs vraagt of er een reden is om het NKWP te noemen. 379 

Jeroen Mooijman zegt dat die er eigenlijk niet is. 380 

Jelmer Bruurs zegt dat het de volgende keer dan weggelaten mag worden. 381 

Jelmer Bruurs vraagt of de in dit stuk genoemde digitalisering verder uitgelegd kan worden.  382 

Jeroen Mooijman zegt dat dit bij de bespreking van het financieel halfjaarverslag gedaan zal 383 

worden. 384 

 385 

Pagina 24: 386 

Jelmer Bruurs zegt dat hij in de wandelgangen heeft gehoord dat het niet zo goed gaat met 387 

café Lenthe. Hij vraagt wat de vooruitzichten voor ismus zijn.  388 

Boris de Geest zegt dat ismus tot september een contract heeft met café Lenthe en dat het 389 

de intentie van het bestuur is om dit uit te dienen. Hij zegt dat hij geen informatie vanuit café 390 

Lenthe heeft ontvangen over de situatie en dat ismus er zal blijven komen zolang ze open 391 

blijven.  392 

Ferdinand Schotman zegt dat hij zijn complimenten wil geven voor het sponsorbeleid en de 393 

vrienden van ismus. Hij adviseert het bestuur om een vrienden van ismus-formulier mee te 394 

nemen als ze de Almanak uitdelen aan docenten.  395 

Thomas de Jong zegt dat in het stuk over de stamkroeg staat dat er bij Tappers is geborreld, 396 

maar dat er ook een cocktailworkshop is geweest. 397 

Jeroen Mooijman zegt dat dit inderdaad ondertussen het geval is. 398 

 399 

Geheel: 400 

Jordi Uijens zegt dat hij het beleidsplan af en toe summier vond en daarin uitleg en visie miste. 401 

Hij zegt dat dit nu is verbeterd en hij hier zijn complimenten voor wil geven en hij het een erg 402 

goed stuk vind. 403 

Jelmer Bruurs zegt dat hij de inhoud erg goed vindt maar dat hij aanraad om het de volgende 404 

keer mooi uit te lijnen. 405 

Luuk Scholman zegt dat hij persoonlijk een beetje moe wordt van alle herhalingen in dit stuk 406 

ten opzichte van het beleidsplan. Hij zegt dat het misschien wat compacter kan aangezien er 407 

niet veel verandering is vergeleken met andere jaren en het beleidsplan. Hij zegt benieuwd te 408 

zijn wat anderen hiervan vinden. 409 

Edwin Jans zegt de frustraties te snappen omdat er inderdaad wel herhalingen en overlap in 410 

zit ten opzichte van het beleidsplan. Hij zegt dat dit echter ook weer waardevol is aangezien 411 

zo iedereen op elk moment kan instappen en je anders een deel van de informatie mist als je 412 

het beleidsplan niet gelezen hebt.  413 

 414 

 415 

 416 

 417 
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Stemming halfjaarverslag 418 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit. 419 

Boris de Geest leest het quorum voor. 420 

 421 

Stemgerechtigden aanwezig: 24 422 

Stemgerechtigden machtigingen: 9 423 

Stemgerechtigden totaal: 33 424 

 425 

Voor: 28 426 

Tegen: - 427 

Onthouding: 5 428 

 429 

Halfjaarverslag aangenomen. 430 

 431 

Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 21:20 432 

Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 21:32 433 

 434 

Bespreken financieel halfjaarverslag 435 

Jet Dunnewind meldt dat alle leden die hun contributie of hun kaartje voor het gala niet betaald 436 

hebben bij deze zijn geschorst. Ze zegt dat dit 26 mensen zijn en niet 27 zoals vermeld staat, 437 

aangezien één iemand onterecht bij de nog te incasseren leden staat.  438 

 439 

Jeroen Mooijman schorst de desbetreffende leden. 440 

 441 

Pagina 8: 442 

Jelmer Bruurs vraagt of het klopt dat het gaat om het digitaliseren van de bonnen van de 443 

declaraties. 444 

Jet Dunnewind zegt dat dit klopt en dat veel verenigingen hun turflijsten etcetera wel geprint 445 

hebben maar de declaratieformulieren niet. 446 

Jelmer Bruurs zegt dat de bonnetjes dan dus in gescand moeten worden in plaats van 447 

vastgeniet. 448 

Linda Gebel zegt dat het ook om uitgaven van ismus gaat. 449 

Thomas de Jong zegt dat het bestuur er op moet letten dat het ook op andere manieren 450 

duurzaam omgaat met papier. 451 

 452 

Pagina 15: 453 

Jordi Uijens zegt dat er bij de posten ‘inventaris’ en ‘kantoorartikelen’ nog bedragen openstaan 454 

waar nog veel mee gedaan kan worden. Hij geeft het bestuur mee om die bedragen vooral op 455 

te maken. 456 

Jet Dunnewind zegt dat ze het met Jordi eens is maar dat het bestuur geen dingen gaat kopen 457 

die niet nodig zijn om die posten vol te krijgen. 458 

Jordi Uijens zegt dat er altijd wel iets te vinden is. 459 

 460 

Pagina 19: 461 

Luuk Scholman zegt dat in de tabel de Almanak genoemd wordt. Hij vraagt of al bekend is 462 

hoeveel dit gaat kosten. 463 

Jordi Uijens zegt dat het commissielid die contact heeft met de drukker niet reageert. 464 

Luuk Scholman geeft het bestuur en de commissie mee om er achteraan te gaan. 465 
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Jordi Uijens vraagt of de zaken die bij de post ‘nog te begroten’ staan daar ook blijven staan.  466 

Jet Dunnewind zegt dat deze post is ontstaan doordat er in de eerste begroting 132 euro twee 467 

keer was begroot.  468 

Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur dit bedrag wil uitgeven aan prikborden voor op de 469 

ismuskamer en foto’s van leden en activiteiten op deze prikborden wil hangen.  470 

Edwin Jans vraagt of hierbij ook aan de AVG wordt gedacht. 471 

Jeroen Mooijman zegt ja. 472 

Jordi Uijens vraagt of de quotemuur dan misschien ook terug kan komen.  473 

Jeroen Mooijman zegt dat dit misschien kan. 474 

 475 

Geheel 476 

Jelmer Bruurs zegt dat het stuk goed in elkaar zit. 477 

 478 

Brief kascontrolecommissie 479 

Casper Veenhuysen leest de brief van de kascontrolecommissie voor.  480 

Jet Dunnewind bedankt de kascontrolecommissie voor hun moeite en voor de tips. Ze zegt 481 

dat ze er zeker op zal letten dat achternamen beter genoteerd worden en dat alle nummers 482 

overeenkomen met de nummers op de facturen. 483 

 484 

Stemming financieel halfjaarlijkseverslag 485 

Boris de Geest leest het quorum voor 486 

 487 

Stemgerechtigden aanwezig 25 488 

Stemgerechtigden machtiginen: 10 489 

Totaal: 35 490 

 491 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit 492 

 493 

Voor: 29 494 

Tegen: 0 495 

Onthouding: 6 496 

 497 

Financieel halfjaarverslag aangenomen 498 

 499 

Besteding overschot sponsorgeld 500 

 501 

Jeroen Mooijman legt uit dat door de Management Business Fair er een overschot is op het 502 

sponsorgeld van rond de 1100 euro. Hij zegt dat het bestuur dit een dermate groot bedrag 503 

vond dat het bestuur graag met de ALV wilde bespreken waar dit aan uitgegeven moet 504 

worden. Hij zegt dat het idee is om dit eerst te bespreken en vervolgens te schorsen en te 505 

hervatten met een motie.  506 

Linda Gebel zegt dat het top is dat de commissaris externe betrekkingen zo “teringveel” geld 507 

opgehaald heeft.  508 

Boris de Geest bedankt Linda. 509 

Jelmer Bruurs zegt dat twee jaar geleden ook al lang discussie is gevoerd over wat te doen 510 

met een grote som geld en dat daar niks uit kwam. 511 

Jeroen Mooijman zegt dat er vanuit de penningmeester de suggestie kwam om voor een deel 512 

van het geld een printer te kopen aangezien de huidige niet goed scant.  513 
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Luuk Scholman zegt dat de printer ook gekocht kan worden van de post ‘kantoorartikelen’ en 514 

dat die post desnoods overschreden kan worden.  515 

Jordi Uijens zegt dat de huidige printer vier en een half jaar oud is en dat er dus prima een 516 

nieuwe gekocht kan worden. Hij zegt dat het destijds bij de bespreking van het meerjarenplan 517 

vooral de bedoeling was om zo veel mogelijk geld naar de leden te laten gaan maar dat dat 518 

nu anders is. Hij zegt dat je daarom best kan investeren in structurele verbeteringen van de 519 

ismuskamer.  520 

Nikki-Rie van der Meer zegt dat de (pre-)mastercommissie momenteel geen eigen budget 521 

heeft. Ze vraagt of een deel van het geld hier heen zou kunnen gaan.  522 

Jeroen Mooijman zegt dat hier naar gekeken kan worden en dat er nu inderdaad geld van 523 

meerdere posten wordt gebruikt voor de commissie.  524 

Jet Dunnewind vult aan dat bijvoorbeeld bij de recente diner activiteit van de commissie het 525 

geld uit de post ‘internationalisering’ kwam omdat de commissie ook op internationale 526 

studenten gericht is. 527 

Casper Veenhuysen zegt dat het geld best naar deze commissie kan omdat het dan tenminste 528 

wordt uitgegeven.  529 

Luuk Scholman zegt dat BOW laatst een BOW-dag had en dat iets vergelijkbaars ook bij ismus 530 

kan. Hij zegt dat je een dag kan organiseren waarop je verschillende activiteiten doet en 531 

misschien geld kan uitgeven aan dingen waar eerder geen budget voor was.  532 

Jet Dunnewind zegt dat ze bij BOW inderdaad een BOW-dag hadden waarop ze eerst 533 

gezamenlijk gingen ontbijten, er daarna een lezing was, daarna een lunch, daarna een 534 

informele activiteit, daarna diner rouler in restaurants en tenslotte een avondprogramma.  535 

Jelmer Bruurs zegt dat dit goed klinkt. 536 

Edwin Jans zegt dat het geld ook aan de actieve leden kan worden uitgegeven door het 537 

bijvoorbeeld bij de ALU uit te geven of anders bij het Lustrum. 538 

Ferdinand Schotman zegt dat aansluitend bij wat Luuk zei je bijvoorbeeld geld zou kunnen 539 

uitgeven aan een spreker, wat normaal nooit gedaan wordt.  540 

Jelmer Bruurs zegt dat hij dit een goed idee vindt maar dat sprekers vaak heel veel geld 541 

kosten.  542 

Myrthe van Wilgen zegt dat ze bij de lezing en debatcommissie heeft ervaren dat sprekers 543 

soms 5000 euro vragen.  544 

Gohar Pogosian zegt dat het geld inderdaad aan de commissies besteed kan worden maar 545 

dat dat ook een andere keer nog kan en dat het geld beter aan alle leden besteed kan worden.  546 

Jordi Uijens zegt dat hij al een hoop goede ideeën gehoord heeft. Hij vraagt wat het zou kosten 547 

om de koffiekwaliteit op jaarbasis te verbeteren. 548 

Jeroen Mooijman zegt dat dit een goede vraag is. Hij zegt dat er misschien ook een nieuw 549 

koffiezetapparaat gekocht kan worden.  550 

Thomas de Jong zegt dat er ook een waterscooter gekocht kan worden die de Jet-ski heet. 551 

Jordi Uijens vraagt of hier dan ook een toeter op zou zitten. 552 

Casper Veenhuysen vraagt of er dan gewoon besloten kan worden om de ismus-dag te doen. 553 

Luuk Scholman zegt dat daar dan over gestemd moet worden. 554 

Joos Rutjens zegt dat als er geld over is er misschien ook professionelere apparatuur voor de 555 

filmcommissie gekocht kan worden.  556 

Jordi Uijens zegt dat er ook professionele externen ingehuurd kunnen worden om de filmpjes 557 

te maken.  558 

Joos Rutjens zegt dat hij deze belediging niet waardeert. 559 

Ruben Meijerink zegt dat hij een VAR wil voor tijdens activiteiten. 560 
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Jeroen Mooijman zegt dat er ook gedacht moet worden over het bedrag dat tijdens een 561 

eventuele ismus-dag uitgegeven moet worden.  562 

Casper Veenhuysen zegt dat in principe de hele 1100 euro uitgegeven kan worden tenzij er 563 

een printer kocht wordt.  564 

Edwin Jans vraagt of eerst uiteengezet kan worden waar het geld nou allemaal aan 565 

uitgegeven kan worden. 566 

Jeroen Mooijman zegt dat het geld naar een printer, een ismus-dag, betere koffie of naar het 567 

lustrum kan.  568 

Ruben Meijerink zegt dat hij wil voorstellen om het geld aan iets nieuws uit te geven en dus 569 

niet aan bijvoorbeeld een printer die ook uit de normale begroting kan komen. Hij zegt dat hij 570 

dan liever iets heeft dat echt voor de leden is. 571 

Luuk Scholman zegt dat hij het eens is met Ruben. Hij zegt dat een printer maximaal 80 euro 572 

is en dat die dus ook uit bijvoorbeeld de onvoorziene kosten betaald kan worden.  573 

Jordi Uijens vraagt of hij dan de conclusie kan trekken dat iedereen het eens is dat de printer 574 

uit een andere pot betaald kan worden en dat er meer support is voor de ismus-dag. 575 

Joos Rutjens vraagt of het dan de ismus-day genoemd mag worden. 576 

Gohar Pogosian vraagt of er over dit soort zaken gestemd mag worden zonder dat dit van 577 

tevoren aangekondigd was. 578 

Jeroen Mooijman meldt dat de BOW-dag rond de 400 euro kostte voor de vereniging en dat 579 

deelnemende leden rond de 30 euro betaalden.  580 

Luuk Scholman zegt dat het dan wel lastig is om te vermijden dat de dag te duur wordt.  581 

Gohar Pogosian zegt dat niet iedereen zomaar 30 euro heeft om uit te geven en dat ze denkt 582 

dat er meer mensen komen als de contributie lager is. 583 

Jeroen Mooijman zegt dat als er meer mensen komen de uitgaven wel omhoog gaan.  584 

Edwin Jans zegt dat hij 30 euro een redelijke prijs vindt voor een heel dagprogramma met 585 

ontbijt, lunch en diner. 586 

Ruben Meijerink zegt dat het helemaal niet erg is als de ismus-dag een groot succes wordt. 587 

Jelmer Bruurs vraagt in hoeverre het bestuur op schema loopt om het begrote min-bedrag te 588 

halen.  589 

Jet Dunnewind zegt dat we niet op schema lopen. Ze zegt dat er nog minstens 500 euro aan 590 

onvoorziene inkomsten e.d zijn en er dus geld zat is. 591 

Jelmer Bruurs zegt dat als de dag dus per ongeluk duurder wordt dit kan worden opgevangen.  592 

Ferdinand Schotman vraagt of de ismus-dag dit collegejaar of het volgende georganiseerd zal 593 

worden. 594 

Jeroen Mooijman zegt dat dit een terechte vraag is. Hij zegt dat de dag in mei of juni 595 

georganiseerd kan worden. 596 

Jordi Uijens vraagt of er ook nog wat geregeld gaat worden qua budget voor de (pre-597 

)mastercommissie. 598 

Jeroen Mooijman zegt dat een deel van het bedrag hier heen kan. 599 

Ruben Meijerink zegt dat er eerder geld uitgegeven moet worden dan dat het gespaard moet 600 

worden. Hij geeft het bestuur mee om het volledige bedrag uit te geven aan de ismus-dag en 601 

dan te schuiven binnen de begroting voor de andere zaken. 602 

Thomas de Jong zegt dat de dag hem vrij informeel lijkt. Hij vraagt of het dan ook ten koste 603 

gaat van een informele activiteit.  604 

Jeroen Mooijman zegt dat dit in principe niet zo hoeft te zijn. 605 

Luuk Scholman zegt dat hij het lastig vindt om een bedrag eraan te verbinden maar dat er 606 

bijvoorbeeld afgesproken kan worden om rond de 1000 euro uit te geven en dat het overige 607 
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bedrag in onvoorziene inkomsten gaat. Hij zegt dat het hem goed lijkt om grenzen te stellen 608 

waarover gestemd kan worden. 609 

Jordi Uijens zegt dat er een voorstel tot wijziging van de begroting ingediend kan worden.  610 

Arthur Kampschuur zegt dat het ook gewoon besproken kan worden. 611 

Jeroen Mooijman zegt dat hij liever iets op papier heeft staan omdat het een bedrag betreft.  612 

 613 

Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 22:21 614 

Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 22:40 615 

 616 

Jeroen Mooijman leest de ingediende motie ‘ismus-dag’ voor.  617 

Jordi Uijens zegt dat er nu geld in de begroting wordt opgenomen wordt. Hij zegt dat dit niet 618 

per se nodig is en misschien zelfs niet gewenst is.  619 

Edwin Jans zegt dat hij vindt dat het woord maximumbedrag uit de motie moet.  620 

Jordi Uijens zegt dat het wel de bedoeling is dat er geld uitgegeven wordt. Hij zegt dat een 621 

minimumbedrag invoeren ook een optie is.  622 

Luuk Scholman zegt dat hij een minimumbedrag niet handig vindt maar dat hij het bestuur 623 

meegeeft om zo veel mogelijk geld hier aan uit te geven.  624 

Joos Rutjens zegt dat er dan wel een streefbedrag in moet staan omdat de discussie anders 625 

onnodig is. 626 

Nikki-Rie van der Meer vraagt hoe het nu zit met het geld voor de (pre-)mastercommissie. 627 

Jet Dunnewind zegt dat er voor de commissie nog geld uit het internationaliseringsfonds 628 

gehaald kan worden. 629 

Nikki-Rie van der Meer zegt dat het bij de glowgolf-activiteit onduidelijk was voor de commissie 630 

hoeveel budget ze hadden en daardoor geen korting op de prijs konden geven. 631 

Jet Dunnewind stelt voor om binnenkort met de commissie samen te gaan zitten en dit 632 

duidelijker te bespreken. 633 

Edwin Jans zegt dat als de (pre-)mastercommissie structureel geld tekort komt die post ook 634 

overschreden kan worden en dit dekken door het onder de post onvoorziene uitgaven te 635 

stallen. Op die manier kan volgend jaar ook beter worden ingeschat hoeveel budget de 636 

commissie nodig heeft. 637 

Jet Dunnewind zegt dat ze daarom ook wil vergaderen met de commissie zodat ze betere 638 

plannen kunnen maken. 639 

Luuk Scholman zegt dat het wel makkelijk is voor elke commissie om nu om meer budget te 640 

vragen. Hij zegt dat het misschien handiger is om eerst te inventariseren in hoeverre meer 641 

geld nodig is om leuke activiteiten te organiseren. 642 

Ruben Meijerink zegt dat het aan de penningmeester is om te kijken welke commissies meer 643 

geld nodig hebben om zo aan de begroting te kunnen voldoen. 644 

Jeroen Mooijman vraagt of maximumbedrag in de motie moet worden veranderd in 645 

streefbedrag. 646 

Luuk Scholman zegt dat dit klopt en dat ‘de ledenbijdrage’ veranderd moet worden in 647 

‘eventuele ledenbijdrage’.  648 

 649 

 650 

 651 

 652 

 653 

 654 

 655 
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Jeroen Mooijman leest de aangepaste motie voor. 656 

Boris de Geest leest het quorum voor 657 

 658 

Stemgerechtigden aanwezigen: 27 659 

Stemgerechtigden machitgingen: 12 660 

 661 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit 662 

 663 

Voor: 30 664 

Tegen: 2 665 

Onthouding: 7  666 

 667 

Motie aangenomen 668 

 669 

 670 

Voorstel tot HR-wijziging 671 

Casper Veenhuysen introduceert en leest zijn ingediende motie voor.  672 

 673 

Casper Veenhuysen introduceert en leest zijn ingediende motie voor.  674 

Jeroen Mooijman vraagt of er vragen zijn voor Casper over de motie. 675 

Edwin Jans vraagt wat de visie van het bestuur ten opzichte van de motie is.  676 

Jeroen Mooijman zegt dat als bestuur er geen visie is, maar als individuele leden wel. 677 

Jelmer Bruurs zegt dat hij punt 4 niet snapt. 678 

Casper Veenhuysen zegt dat het ruimtegebrek op de poster betreft.  679 

Jordi Uijens zegt dat lid 1 en 2 elkaar tegenspreken, aangezien er staat dat het geen 680 

verplichting is maar ook dat er een voertaal wordt ingevoerd. 681 

Ruben Meijerink vraagt wat buiten de details om het nut van de motie is.  682 

Casper Veenhuysen zegt dat het goed is als dit wordt vastgelegd aangezien het beleid op dit 683 

vlak elk jaar anders is. Hij zegt dat het goed is als dit in het HR wordt opgenomen aangezien 684 

dit makkelijk veranderd kan worden als de situatie veranderd.  685 

Jelmer Bruurs zegt dat hij heeft ervaren dat het handig is om zo min mogelijk zaken vast te 686 

leggen in het HR. Hij zegt dat voor hem persoonlijk het probleem ontbreekt en dat met deze 687 

motie een probleemloze situatie wordt veranderd. 688 

Ruben Meijerink vraagt wat Casper denkt dat er gaat gebeuren met de Engelse en 689 

Nederlandse teksten. Hij vraagt waarom je dit zou vastleggen als er alleen maar problemen 690 

door kunnen ontstaan.  691 

Jeroen Mooijman zegt dat een ander punt van discussie is dat in de brief van Casper staat 692 

dat er geen plan is voor een Engels traject. Hij zegt dat hij echter van de vakgroep heeft 693 

gehoord dat er een plan ligt om in de toekomst CICAM op te nemen in de bachelor, waardoor 694 

deze (deels) Engelstalig zou worden.  695 

Ruben Meijerink zegt dat als dat zo is het zelfs problematisch is om een voertaal op te nemen 696 

aangezien je dan niet-Nederlandstaligen uitsluit. Hij zegt dat hij het raar vind om tweetaligheid 697 

uit te sluiten. 698 

Casper Veenhuysen zegt dat het daarom in het HR zou moeten staan, zodat het eventueel 699 

makkelijk te wijzigen is. 700 

Ruben Meijerink zegt dat het in dat geval zou zijn vastgelegd en daardoor moeilijker zou zijn 701 

voor een niet-Nederlandstalige minderheid om de situatie te veranderen. 702 
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Jelmer Bruurs zegt dat er nu geen reden is om de situatie te veranderen en dat er in de 703 

toekomst een plan aankomt dat wel verandering met zich meebrengt. Hij vraagt waarom er 704 

dan nu iets zou moeten vastgelegd worden terwijl dat over een paar jaar weer veranderd zou 705 

moeten worden, in plaats van dat er te zijner tijd iets wordt vastgelegd. 706 

Casper Veenhuysen zegt dat het probleem zich niet opeens gaat aandienen maar dat het 707 

geleidelijk zal veranderen. Hij zegt dat er daarom nog niets vaststaat over hoe het 708 

gecommuniceerd zal worden. 709 

Luuk Scholman zegt dat hij het probleem nog niet snapt. Hij vraagt Casper waar hij tegenaan 710 

loopt waardoor hij vindt dat de voertaal Nederlands moet zijn en wat de toegevoegde waarde 711 

hiervan is. 712 

Casper Veenhuysen zegt dat hij het probleem juist voor wil zijn. Hij zegt dat de motie een 713 

richtlijn kan bieden voor als iemand bijvoorbeeld vraagt om Engelse ALV-stukken. 714 

Jordi Uijens zegt dat de vereniging wettelijk verplicht is om de stukken in het Nederlands aan 715 

te bieden. 716 

Arthur Kampschuur zegt dat dit niet klopt. 717 

Jordi Uijens zegt dat hij het hoe dan ook eens is met Luuk en dat de leden elkaar tegen 718 

spreken en er wat hem betreft dus geen noodzaak voor de motie is. 719 

Luuk Scholman zegt dat hij wil benadrukken dat het niet gewaardeerd wordt dat Casper hier 720 

over nagedacht heeft. Hij zegt dat juist in het kader van internationalisering je niet wil dat het 721 

bestuur ergens op terug kan vallen als iemand bijvoorbeeld stukken in het Engels wil. 722 

 723 

Stemming motie ‘taal’  724 

Boris de Geest leest het quorum voor 725 

 726 

Stemgerechtigden aanwezig: 27 727 

Stemgerechtigden machtigingen: 11 728 

 729 

Voor: 6 730 

tegen: 26 731 

Onthouding: 6  732 

 733 

Motie niet aangenomen 734 

 735 

W.V.T.T.K 736 

Geen punten 737 

 738 

Rondvraag 739 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken 740 

voor een uitstekend verslag en een mooi half jaar. Hij vraagt of hij Erik succes mag wensen 741 

en hij vraagt aan Jeroen waar hij zichzelf ziet over vijf uur. 742 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij Jeroen mag vragen 743 

waar hij zichzelf ziet over vijf dagen. Hij vraagt of het bestuur weet wat er op het ondershirt 744 

van Cody Gakpo stond dat zichtbaar was nadat hij zijn shirt had uitgetrokken en daar geel 745 

voor had gekregen. Hij vraagt ook of het bestuur de bijbehorende regel weet voor het over je 746 

hoofd trekken van het shirt. 747 

Irene Wilde vraagt aan Ruben waarom hij niet meegaat op reis en vraagt aan Jeroen waar hij 748 

zichzelf ziet over 5 bestuurskilo’s. 749 



17 
 

Casper Veenhuysen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de gezellige ALV, of hij het 750 

bestuur mag bedanken voor het afgelopen half jaar en specifiek Jet mag bedanken voor haar 751 

harde werk.  752 

Thomas de Jong vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de gezellige ALV en hij vraagt 753 

Jeroen waar hij zichzelf ziet over vijf maanden. 754 

Arthur Kampschuur vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen half jaar en 755 

hun handelen. 756 

Edwin Jans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het bestuur mag 757 

bedanken voor het opmerkelijk onopmerkelijke half jaar. Hij vraagt of Boris nog vertrouwen 758 

heeft in het niet degraderen van PEC, of hij Casper een hart onder de riem mag steken voor 759 

de motie, of hij Jeroen mag vragen om een quote om de ALV mee af te sluiten en of Arthur 760 

Samson na wil doen. 761 

Linda Gebel vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor 762 

het half jaar en het bestuur veel plezier mag wensen het komende half jaar en ze vraagt Jeroen 763 

waar hij zichzelf ziet over vijf seizoenen. 764 

Benthe van der Grijp vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV. 765 

Vera Koppelman vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken 766 

voor het leuke afgelopen jaar en ze vraagt of ze mag zeggen dat ze zin heeft in het komende 767 

half jaar. 768 

Anna van Rooijen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken 769 

voor het harde werk en of ze Jet mag complimenteren met haar ontwikkeling van het vingers 770 

opsteken.  771 

Linde Zwijnenburg vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het bestuur mag 772 

bedanken omdat ze het zo naar haar zin heeft bij ismus. 773 

Myrthe van Wilgen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 774 

bedanken voor de samenwerking en of ze Rose mag bedanken voor haar commitment richting 775 

de commissie. 776 

Kim Koedijk vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze aan Jet mag vragen 777 

wat haar favoriete bier is. 778 

Chiel Hendriks vraagt of hij de de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het bestuur mag 779 

bedanken voor hun enthousiasme en inzet tijdens de meerdaagse excursie. 780 

Merve Neuman vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV. 781 

Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 782 

bedanken voor het leuke begin van zijn studie en hij vraagt Jeroen waar hij zijn generatie ziet 783 

over vijf generaties.  784 

Gohar Pogosian vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor de ALV en de harde inzet en of 785 

ze Jet mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag. Ze vraagt Jeroen of Andries 786 

uitgenodigd mag worden voor de ismus-dag, ze vraagt of ze mag bevestigen dat de informele 787 

activiteitencommissie van vorig jaar de beste commissie ooit was, ze vraagt Jeroen waar hij 788 

zichzelf ziet over vijf lichtjaren, ze vraagt Erik iets dat ik vergeten ben (sorry), ze vraagt Jet of 789 

ze in de filmcommissie wil, ze vraagt Rose of ze elke kroegentocht nuchterheidsdienst wil 790 

hebben, ze vraagt Boris of alle Duitsers homo zijn en ze vraagt het bestuur of ze een ismus-791 

reality show willen maken. 792 

Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij Jeroen mag vragen 793 

waar hij zichzelf ziet over vijftien dagen. 794 

Ruben Meijerink vraagt of hij het bestuur mag beschuldigen van smaad en/of laster vanwege 795 

de beschrijving van de thermosfles in de webshop. Hij vraagt of hij Irene mag antwoorden dat 796 

hij het moeilijk kan verteren om tien dagen met haar op pad te moeten gaan. Hij vraagt aan 797 
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Jet voor hoeveel geld aan boetes bij het sportcentrum ze gaat verzamelen en zegt dat als ze 798 

het goed raadt hij voor haar kookt. Hij vraagt aan Jeroen waar hij zichzelf ziet over vijf kilometer 799 

en over vijf duo-aanmaningen. 800 

Bas Mandos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Casper mag bedanken voor 801 

de motie, of hij het bestuur mag complimenteren met het feit dat het stukje over Ruben in de 802 

webshop is blijven staan, of hij Bas mag complimenteren voor het feit dat hij Bas al 22 jaar in 803 

leven gehouden heeft, of hij Jeroen mag vragen waar hij zichzelf ziet over vijf gpd 804 

herkansingen en of hij Erik succes mag wensen. 805 

Ferdinand Schotman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 806 

bedanken voor de ALV en het afgelopen half jaar, of hij Boris mag vragen wat de volledige 807 

naam van PEC is en of hij Jeroen mag vragen waar hij zichzelf ziet over vijf hijsjes.  808 

Luuk Scholman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV aangezien hij niet van plan 809 

was om te komen maar het uiteindelijk heel gezellig vond, of hij Ferdinand mag bedanken 810 

voor het koken, of hij Casper mag bedanken voor de motie, of hij Boris mag vragen hoeveel 811 

keer de toegestane hoeveelheid John Stegeman op had bij zijn ongeval, of hij Rose mag 812 

bedanken voor het shinen in afwezigheid, of hij Jet mag bedanken voor het makkelijke deel 813 

van de ALV, of hij Erik mag vragen hoeveel kaarten John van de Brom al gepakt heeft, of hij 814 

Jeroen mag bedanken voor het leiden en af en toe afkappen van de ALV en of hij Jeroen mag 815 

vragen hoe hij de ALV tot twaalf uur wil rekken. 816 

Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Edwin mag antwoorden 817 

met dat hij na afgelopen zaterdag weer een beetje vertrouwen in het kampioenschap heeft, of 818 

hij Gohar mag antwoorden dat het volgens het liedje wel zo is, of hij Ferdinand mag 819 

antwoorden dat het de Prins hendrik Ende desespereert nimmer Combinatie Zwolle, of hij 820 

Luuk mag antwoorden met vier keer de toegestane hoeveelheid en of hij jeroen mag vragen 821 

waar hij zichzelf ziet over vijf bordeauxrode truien. 822 

Rose Snijders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Myrthe veel plezier mag 823 

wensen, of ze tegen Chiel mag zeggen dat het door de commissie kwam en of ze Gohar mag 824 

antwoorden dat ze heeft genoten maar ook de andere kant wil meemaken. 825 

Jet Dunnewind vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze de 826 

kascontrolecommissie mag bedanken voor de tips en ondersteuning, of ze Casper mag 827 

bedanken voor zijn complimenten, of ze Anna mag bedanken voor het compliment, of ze op 828 

Kim mag antwoorden met Heineken, of ze Chiel mag bedanken voor de organisatie, of ze 829 

Gohar mag bedanken voor wat ze gezegd heeft en dat ze niet in de filmcommissie gaat omdat 830 

ze het druk heeft, of ze Ruben mag antwoorden met nog 9 en ze er al 17 heeft en dus op 26 831 

denkt uit te komen, of ze Luuk mag bedanken en of ze haar bestuursgenoten mag bedanken.  832 

Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Gohar antwoord mag 833 

geven op hetgeen dat hij vervolgens niet heeft opgeschreven wat het ook alweer was, of hij 834 

Luuk mag antwoorden met drie kaarten en of hij Jeroen mag vragen waar hij zichzelf ziet over 835 

vijf bestuurspunten. 836 

Jeroen Mooijman zegt dat iedereen dit mag. Hij geeft vervolgens de volgende antwoorden: 837 

Op Jordi: in bed, maar dat er een kleine kans is op in de TKB 838 

Op Jelmer: in de schulden, dat op het shirt van Gakpo stond “Eindhovenaar” en dat de naam 839 

van de sponsor te zien moet zijn. 840 

Op Irene: uitgemergeld in een grot aangezien hij de komende maanden door zijn financiële 841 

situatie geen eten kan kopen. 842 

Op Thomas: over vijf maanden hoopt hij introductie-ouder te zijn en dat hij nog beschikbaar is 843 

hiervoor. 844 

Op Edwin: de quote is dat hij hoopt dat de sfeer over vijf ALV’s even goed is. 845 
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Op Linda: in de ogen van de tandartsassistente. 846 

Op Joos: over vijf generaties in een dystopian hellscape. 847 

Op Gohar: Andries gaat mee en wordt ook erelid, de informele activiteitencommissie is de 848 

beste door borrelrouler en wie ismus de mol? en het liftweekend, dat vijf lichtjaren een afstand 849 

is en hij dus geen idee heeft en dat ismus al een realityshow is. 850 

Op Stefan: over vijftien dagen is het SOFv gala dus naar de kloten. 851 

Op Ruben: over 15 kilometer 14 kilometer te ver weg van Arnhem en dus verdrietig. 852 

Op Bas: er komen geen vijf GPD herkansingen en dat is een toezegging. 853 

Op Ferdinand: over vijf hijsjes waarschijnlijk stoned. 854 

Op Luuk: de tijd vullen gaat niet lukken maar er kan na geborreld worden in Lenthe.  855 

Op Boris: over vijf truien in de min maar dat heb ik verdiend.  856 

Op Erik: over vijf bestuurspunten uitgehamerd.  857 

Vervolgens zegt hij zelf dat hij de ALV wil bedanken voor de ALV en de vlotte discussies. Ten 858 

slotte vraagt hij of de ALV wil zingen voor Bas zijn verjaardag.  859 

 860 

Sluiting: 861 

Jeroen Mooijman sluit de vergadering om 23:38 862 


